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Oświadczenie skierowane do ministra transportu, budownictwa i gospodarki morskiej Sławomira Nowaka 

Wpłynęło do mnie pismo starosty kłodzkiego Macieja Awiżenia, dotyczące realizacji zadania pod nazwą 
„Budowa obwodnicy miasta Kłodzko w ciągu drogi krajowej nr 33 wraz z łącznikiem drogi krajowej nr 46”. 
Jak wynika z tego pisma, na skrzyżowaniu dróg krajowych nr 33 i nr 46 zdarzają się tragiczne wypadki, które 
są skutkiem braku obwodnicy Kłodzka. Sprawny system komunikacyjny ma również znaczenie lokalne i re-
gionalne – Kłodzko jest przecież ważnym ośrodkiem administracyjno-usługowym w powiecie kłodzkim. 

Szanowny Panie Ministrze, budowa obwodnicy Kłodzka jest konieczna przede wszystkim ze względu na 
bezpieczeństwo mieszkańców oraz przybywających tam turystów, byłaby również istotnym elementem po-
wiatu i regionu ze względu na zrównoważony rozwój i turystykę. 

W związku z tym zwracam się z prośbą o rozważenie możliwości podjęcia działań zmierzających do przy-
spieszenia prac nad realizacją zadania pod nazwą „Budowa obwodnicy miasta Kłodzko w ciągu drogi krajo-
wej nr 33 wraz z łącznikiem drogi krajowej nr 46”. 
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